

# PHILATHEK - Verlagsauslieferung für Sammlerkataloge

*PHILATHEK Verlagsauslieferung*

## Coutts, Cecil International Rapid Cancelling Machines Volume 3 â€œ

INTERNATIONAL RAPID  
CANCELLING MACHINES  
Volume 3 - Province of QUEBEC, the MARITIMES  
and NEWFOUNDLAND



Preis pro Einheit (Stück): €55.00

Cecil C. Coutts

Published by the British North America Philatelic Society February 2017

Coutts, Cecil International Rapid Cancelling Machines Volume 3 – Province of Quebec, the Maritimes and Newfoundland

Released February 2017, 124 pages, size 8.5x11, spiral bound, colour.

In the almost thirty five years since David Sessions' Early Rapid Cancelling Machines of Canada was published, a considerable amount of new early/late postmark dates and other data have been reported. In this, the third of three new handbooks detailing the use of International Machines to cancel Canadian mail, Cec Coutts has completely updated the International Machines portion of David's work covering Quebec, the Maritimes and Newfoundland. Included is a special section on the Montreal Postage Due International cancellation which was unknown when David Sessions' book was published.

All data for each town or city that had an International Machine is presented in table form. On their own, these tables would not take many pages, but Cec has added many covers illustrating not only line cancellations but

also Flag cancellations for the locations that had Flags, as well as contemporary postcards – almost all in colour - of virtually every town or city, providing a most interesting view of the 1902-1920 period. The first volume, Western Canada, was published in August 2016, and the second volume, Ontario, was published in December 2016.

Cec Coutts was born in Meeting Creek, Alberta in 1932. Depressed conditions on the prairies resulted in a family move to British Columbia. After graduating in 1950 from King George High School in Vancouver, he joined the Royal Canadian Mounted Police. A 35 year career with the Mounties was served in Saskatchewan, Alberta, and British Columbia. His stamp collecting days go back to 1954 while stationed in Saskatoon. Cec is the also author of three editions of Slogan Postmarks of Canada and two editions of The Handbook of Air Mail Slogan Cancels of Canada, both also now published by BNAPS, as well as Canada Blackout Postal Markings 1942-1945, the 84th book in the BNAPS Exhibit Series.

Coutts, Cecil International Rapid Cancelling Machines Band 3 - Provinz Quebec, Maritimes und Neufundland

Erschienen im Februar 2017, 124 Seiten, Größe 21,6x28cm, spiralgebunden, Farbe.

In den fast fünfunddreißig Jahren seit der Veröffentlichung von David Sessions 'Early Rapid Cancelling Machines of Canada' wurde eine beträchtliche Anzahl neuer früher / später Poststempeldaten und anderer Daten gemeldet. In diesem dritten von drei neuen Handbüchern, in denen die Verwendung internationaler Maschinen zum Stornieren kanadischer Post beschrieben wird, hat Cec Coutts den Teil Internationaler Maschinen in Davids Arbeit über Quebec, die Maritimes und Neufundland vollständig aktualisiert. Enthalten ist ein spezieller Abschnitt über die Stornierung von Montreal Postage Due International, der zum Zeitpunkt der Veröffentlichung des Buches von David Sessions unbekannt war.

Alle Daten für jede Stadt mit einer internationalen Maschine werden in Tabellenform dargestellt. Alleine würden diese Tabellen nicht viele Seiten einnehmen, aber Cec hat viele Umschläge hinzugefügt, die nicht nur Linienstornierungen, sondern auch Flaggenstornierungen für die Standorte mit Flaggen sowie zeitgenössische Postkarten - fast alle in Farbe - von praktisch jeder Stadt oder Stadt veranschaulichen Stadt, die einen höchst interessanten Blick auf die Zeit von 1902 bis 1920 bietet. Der erste Band, Westkanada, wurde im August 2016 veröffentlicht, und der zweite Band, Ontario, wurde im Dezember 2016 veröffentlicht.

Cec Coutts wurde 1932 in Meeting Creek, Alberta, geboren. Depressive Bedingungen in der Prärie führten zu einem Umzug der Familie nach British Columbia. Nach seinem Abschluss 1950 an der King George High School in Vancouver trat er der Royal Canadian Mounted Police bei. Eine 35-jährige Karriere bei den Mounties wurde in Saskatchewan, Alberta und British Columbia absolviert. Seine Briefmarkensammeltage reichen bis ins Jahr 1954 zurück, als er in Saskatoon stationiert war. Cec ist auch Autor von drei Ausgaben von Slogan Postmarks of Canada und zwei Ausgaben von The Handbook of Air Mail Slogan Cancels of Canada, die beide jetzt ebenfalls von BNAPS veröffentlicht werden, sowie von Canada Blackout Postal Markings 1942-1945, dem 84. Buch in der BNAPS-Ausstellungsreihe.

Quelle: Verlagsinfo

[Lieferanteninformation](#)

**Kundenrezensionen:** Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben.  
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben.